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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:584 Importmoms

Problemet med inlåsning av importmoms har varit välkänt för regeringen en 
längre tid, och ett färdigt förslag till lagändring har funnits hos 
Finansdepartementet i över ett år utan att regeringen har agerat i frågan. Denna 
olyckliga situation, som har sin grund i svensk implementering och tillämpning 
av EU-regler, riskerar nu att förvärras i spåren av brexit, samtidigt som våra 
konkurrentländer undviker motsvarande inlåsningseffekt. Såväl Skatteverket 
som stora delar av näringslivet har på SvD Debatt i februari framhållit behovet 
av lagändring. Med anledning härav ställde jag en skriftlig fråga till 
finansministern avseende vilka åtgärder ministern avser att vidta för att åtgärda 
denna olyckliga inlåsningseffekt.

Den 17 mars svarade ministern att ärendet för närvarande bereds inom 
Regeringskansliet. 

Jag vill med anledning av ovanstående fråga finansminister Magdalena 
Andersson:

 

1. Kan ministern konkretisera vad hon avser med att ärendet bereds?
2. När kan resultatet av denna beredning förväntas presenteras?
3. Kan ministern redogöra för de direktiv som ligger till grund för 

beredningsarbetet?
4. När kan företagen i så fall förvänta sig att lösningen på detta problem 

träder i kraft?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-03-18
Besvaras senast
2021-04-08
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


